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	至To:
	陈玉妹

	公司Company:
	康辉会展

	传真Fax:
	

	日期Date:
	2018-10-17

	从From:
	Guangzhou Taojin Crystal Orange Hotel


请接受来桔子水晶广州淘金酒店最诚挚的问候!

Please accept the sincerely greeting from Guangzhou Taojin Crystal Orange Hotel Hotel 
我们很荣幸地为您确认以下预定细节：

It’s our great honor to confirm the details of your reservation:

	客人姓名 Guest Name: 
	康辉会展

	抵店日期/ 航班信息 Arrival/Air-line: 
	2018-10-21

	离店日期/航班信息 Departure/Air-line: 
	2018-10-27

	客房类型Room Type: 
	商务大床房

	客房数量Room Number:
	9

	客房价格Room Rate:
	￥736

	每日免费早餐Free Breakfast: 
	1份/房晚

	服务费Service Charge: 
	                              ￥ 0

	机场接送服务 Airport Pick-Up Service: 
	￥ 0

	备注Remarks:  房费公司付费，请于2018年10月21日前汇款至酒店对公账户，否则视为订单无效，需支付房费39744元；


条件与状态 Condition & State：

* 为了确保您预定的房间, 请提供信用卡号码担保, 否则抵店当日18:00未到之预定将被取消。

*  Be sure to hold your room, please provide the number of your credit card or your reservation will be canceled after 18:00.

* 饭店规定最早入住时间为14:00。

*  According to the regulations of the hotel, the earliest check in time is 14:00.

        *  饭店规定最晚离店时间为中午12：00，如需推迟至当日14:00至18:00退房，将加收半天房费；.如退房时间迟于当日18:00，饭店将加收全天房费。

        *  The latest check out time is 12:00AM, if you need late check out between 14:00 to 18:00, half day room charge will be added; whole day room charge           will be added if you check out after 18:00.

	确认号Confirmed No:
	N0。

	付费方式Payment:
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如您有其它任何需求，请随时通过电话：020-28623318 与我们联系。非常感谢您选择入住桔子水晶广州淘金酒店，我们期待着您的光临。

If you have any other requirement, please dial the number 020-28623318  to contact us. Thank you so much for choosing our hotel and we are looking forward for your coming.

此致!Thanks for your cooperation!

          在您签名之前我们再次跟您确认：我们暂不接受2017年12月31号后更改或取消预订。 感谢您的配合。

          宾客确认签名；                       联系方式：                               

Fax:  020-28623318                                      Homepage: www.（   orangehotel   ）.com.cn
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